
Referat af bestyrelsesmødet d. 20.07. 2022 

Tilstede var Susanne, Dorte, Niels og Lisbeth. 

Afbud: Helena, Louise og Hadja. 

Dagsorden: 

Punkt 1: Nyt fra varmemesteren 

Punkt 2: Aktiviteter 

Punkt 3: Beboermødet d. 15.09 kl. 18:00 

Punkt 4: Reception for Niels d. 26.08.2022 

Punkt 5: Næste møde 

Punkt 6: Evt. 

Punkt 1:  

Projekt varmerum, vi er i gang med det sidste blokafsnit. Mange beboere havde ikke fået tømt 

deres pulterrum til tiden, men der hvor arbejdet er færdigt er det blevet meget ryddeligt og pænt i 

kældergangene. Kredsløb kan ikke få de nye rør som skal graves ned i området for at afslutte 

projektet, så derfor bliver arbejdet først færdig næste år. 

Vi har store problemer med måger som larmer meget, Niels prøver at kontakte 

skadedyrsbekæmperen. 

Punkt 2: 

Punktet er udsat da der er for lavt fremmøde. 

Punkt 3: 

Punktet bliver behandlet næste gang 

Punkt 4: 

Niels har fået et tilbud fra Hårby Slagteren på grillbuffet 

Niels og Lisbeth skaffer drikkevarer. 

Praktisk arbejde udføres af: Viceværter og afdelingsbestyrelse. 

Punkt 5: 

Næste møde onsdag d. 24.08.2022 

Punkt 6: 

Ingen bemærkninger 


